



គោលនយោបាយសិទ្ធិឯកជន

ក្នុងគោលនយោបាយសិទ្ធិឯកជន (“គោលនយោបាយ”) នេះ យើងខ្ញុំជាក្រុមហ៊ុន Qualcomm Incorporated និងក្រុមហ៊ុនបុត្រសម្ព័ន្ធរបស់យើង (ហៅរួមថា “យើងខ្ញុំ” & “យើង” ឬ “របស់យើង”) ផ្តល់ព័ត៌មានអំពីរបៀបដែលយើងប្រមូល ប្រើប្រាស់ រៀបចំដំណើរការ និងផ្ទេរទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន។ ក្រុមហ៊ុន Qualcomm Incorporated និងក្រុមហ៊ុនបុត្រសម្ព័ន្ធរបស់យើង គឺជាអង្គការ សកលលោកដែលចែក រំលែកទិន្នន័យដែលយើងគ្រប់គ្រងគ្រប់អាជីវកម្ម(នីតិបុគ្គល) ដំណើរការអាជីវកម្ម និងប្រព័ន្ធព័ត៌មាននៅជុំវិញពិភពលោក។ ដូច្នេះ សម្រាប់គោលនយោបាយនេះ យើងប្រើប្រាស់ពាក្យ “ទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន” យ៉ាងទូលំទូលាយ ដើម្បីគ្របដណ្តប់ លើច្បាប់ការពារសិទ្ធិឯកជន និងទិន្នន័យជាច្រើនដែល អាចអនុវត្តចំពោះយើង “ទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន” សំដៅដល់ព័ត៌មានដែលទាក់ទងនឹង រូបវន្តបុគ្គលដែលត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណ ឬដែលអាចត្រូវបានប្រើដោយត្រឹមត្រូវ (ឬដោយខ្លួនឯង ឬក្នុងរូបរាងមួយទិន្នន័យផ្សេងទៀតដែលអាចរកបានយ៉ាងសមរម្យ) ដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណរូបវន្តបុគ្គលម្នាក់។

វិសាលភាព

គោលនយោបាយនេះអនុវត្តចំពោះគេហទំព័រ ផលិតផល សេវាកម្ម សូហ្វ្វែរ ឬកម្មវិធីរបស់យើង ដែលយើងដាក់តំណភ្ជាប់ដោយផ្ទាល់ទៅកាន់គោលនយោបាយនេះ ឬយោង នៅក្នុងគោលនយោបាយនេះ (ហៅរួមថា “សេវាកម្ម”)។

គោលនយោបាយនេះគ្របដណ្តប់តែលើទិន្នន័យដែលប្រមូលបានតាមរយៈសេវាកម្មនិងមិនគ្រប់ ដណ្តប់លើការប្រមូល ឬដំណើរការទិន្នន័យណាមួយផ្សេងទៀតដែលរួមបញ្ចូល ទាំងដោយមិនកំណត់ត្រឹមការអនុវត្តការប្រមូលទិន្នន័យនៃសេវាកម្មផ្សេងទៀតដែលរក្សាគោល នយោបាយសិទ្ធិឯកជនរបស់ពួកគេដាច់ដោយឡែកនោះទេ។ ជួនកាល យើងខ្ញុំសំដៅទៅលើគោលនយោបាយនេះទាក់ទងនឹងការស្ទង់មតិ និងគេហទំព័រដែលមាន គោលបំណងពិសេស ឧទាហរណ៍គេហទំព័រការងារអាជីពរបស់យើង ក្រោមកាលៈទេសៈបែបនេះ គោលនយោបាយនេះអនុវត្តដូចដែលបានកែប្រែនៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងជាក់លាក់ ឬសំណើសុំការយល់ព្រម (ឧ. ស្របទៅតាមប្រភេទទិន្នន័យដែលប្រមូលបាន ឬគោលបំណងនៃការប្រមូល) ។

ប្រភេទទិន្នន័យ និងវិធីសាស្ត្រប្រមូល

យើងប្រមូលទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនជាច្រើនប្រភេទតាមរយៈមធ្យោបាយដែលបានពិពណ៌នាខាងក្រោម។ អ្នកមានជម្រើសអំពីទិន្នន័យដែលយើងប្រមូល។

នៅពេលអ្នកត្រូវបានស្នើសុំឱ្យផ្តល់ទិន្នន័យដល់យើង អ្នកអាចជ្រើសរើសមិនផ្តល់បាន។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកបដិសេធមិនផ្តល់ទិន្នន័យ សមត្ថភាពរបស់អ្នកក្នុងការប្រើប្រាស់ផលិតផល ឬសេវាកម្មអាចត្រូវបានកាត់បន្ថយ ឬរឹតបន្តឹង។

ទិន្នន័យដែលអ្នកដាក់បញ្ជូន។ យើងប្រមូលឈ្មោះ អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែល អាសយដ្ឋានផ្ញើសំបុត្រ លេខទូរស័ព្ទ និងទិន្នន័យរបស់អ្នកដែលទាក់ទងនឹងអាជីវកម្មដែលអ្នកកំណត់ នៅពេលអ្នកស្នើសុំព័ត៌មានពីយើង ចុះឈ្មោះ បញ្ជាទិញផលិតផល ឬសេវាកម្ម ឬក៏ផ្ញើឱ្យយើងដោយចេតនានូវព័ត៌មានបែបនេះ។ ទាក់ទងនឹងសេវាកម្មគិតថ្លៃ យើងក៏នឹងប្រមូលព័ត៌មានអំពីការទូទាត់ប្រាក់ផងដែរ (ឧ. លេខប័ណ្ណឥណទាន និងទិន្នន័យផ្ទៀងផ្ទាត់ពាក់ព័ន្ធ) លេខទូរស័ព្ទ និងអាសយដ្ឋានផ្ញើវិក្កយបត្រ និងអាសយដ្ឋានសម្រាប់ដឹកជញ្ជូនទំនិញ។

ទិន្នន័យដែលយើងប្រមូលដោយស្វ័យប្រវត្តិពីគេហទំព័ររបស់យើង។

នៅពេលអ្នកចូលមើលគេហទំព័រមួយក្នុងចំណោមគេហទំព័រជាច្រើនរបស់យើង យើងប្រមូលទិន្នន័យទូទៅពីកុំព្យូទ័រ ឬឧបករណ៍ចល័តរបស់អ្នកដូចជាប្រភេទកម្មវិធីរុករកប្រព័ន្ធប្រតិបត្តិការ អាសយដ្ឋាន IP និងឈ្មោះដូមែនដែល អ្នកបានចូលមើលគេហទំព័រនិងប្រសិនបើអ្នកកំពុងចូលមើលគេហទំព័ររបស់យើងដោយប្រើឧបករណ៍ចល័ត និងប្រភេទនៃឧបករណ៍ចល័តរបស់អ្នក។ លើសពីនេះទៀត យើងប្រមូលទិន្នន័យអំពីរបៀបដែលអ្នកប្រើប្រាស់គេហទំព័ររបស់យើងដូចជាកាលបរិច្ឆេទ និងពេលវេលាដែលអ្នកចូលមើលគេហទំព័រ តំបន់ ឬទំព័រនៃគេហទំព័រដែលអ្នកចូលមើល ចំនួនម៉ោងដែលអ្នកចំណាយមើលគេហទំព័រ ចំនួនដងដែលអ្នកត្រឡប់ទៅកាន់គេហទំព័រនេះវិញ និងទិន្នន័យចុចស្រ្តីមផ្សេងទៀត។

យុកឃី។ យើងប្រើប្រាស់យុកឃី រូបសញ្ញាគេហទំព័រ ឬបច្ចេកវិទ្យាស្រដៀងគ្នា ដើម្បីប្រមូលទិន្នន័យអំពីការប្រើប្រាស់គេហទំព័រ ឬកម្មវិធីគេហទំព័ររបស់អ្នក។ យុកឃី គឺជាឯកសារអត្ថបទមានទំហំតូចមួយដែលត្រូវបានរក្សាទុកនៅលើគ្រោយថាសរឹងរបស់កុំព្យូទ័រ ឬឧបករណ៍របស់អ្នក នៅពេលដែលអ្នកចូលទៅកាន់គេហទំព័រ។ យើងប្រើប្រាស់យុកឃី ដើម្បីជួយដំណើរការគេហទំព័រ និងសេវាកម្មរបស់យើងរួមទាំង៖ (1) ចងចាំអ្នក

ដូច្នោះអ្នកមិនចាំបាច់បញ្ជូនព័ត៌មានដូចគ្នា នៅពេលដែលអ្នកត្រឡប់ទៅកាន់គេហទំព័រនេះ វិញទេ (2) ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវមាតិកា ឬការផ្តល់ជូនតាមបំណងនៅលើគេហទំព័រ (3) បង្កើតស្ថិតិសរុប ដើម្បីជួយតាមដានដំណើរការនៃគេហទំព័រ ធ្វើការស្រាវជ្រាវ កែលម្អមាតិកា និងសេវាកម្មរបស់យើង និង (4) ជួយការពារសុវត្ថិភាពនៃគេហទំព័រ និងសេវាកម្មរបស់យើង។

យើងក៏អនុញ្ញាតឱ្យក្រុមហ៊ុនដទៃទៀតដូចជាដៃគូវិភាគគេហទំព័រ ក្រុមហ៊ុនផ្សព្វផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម ឬបណ្តាញផ្សាយពាណិជ្ជកម្មកំណត់ ឬចូលប្រើយុកឃី ឬរូបសញ្ញា គេហទំព័ររបស់ពួកគេ (ក៏ សំដៅដល់រូបភាព 1x1 pixel.gifs ឬស្លាកសកម្មភាពផងដែរ) នៅលើគេហទំព័រនេះ។ ឧទាហរណ៍ យើងប្រើប្រាស់ក្រុមហ៊ុនផ្សាយពាណិជ្ជកម្មភាគីទីបី ដើម្បីបម្រើការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មជំនួសយើងទូទាំងបណ្តាញអ៊ិនធឺណិត ឬដើម្បីបង្ហាញពាណិជ្ជកម្ម សម្រាប់ក្រុមហ៊ុនផ្សេងទៀតនៅលើគេហទំព័ររបស់យើង។

ក្រុមហ៊ុនផ្សាយពាណិជ្ជកម្មភាគីទីបីទាំងនេះប្រើប្រាស់យុកឃី និងរូបសញ្ញាគេហទំព័រដើម្បីវាស់ និងបង្កើនប្រសិទ្ធភាពនៃការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មសម្រាប់អតិថិជនរួមទាំងយើងខ្ញុំ។ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះបាន ក្រុមហ៊ុនទាំងនេះប្រើប្រាស់ទិន្នន័យអំពីការចូលមើលគេហទំព័ររបស់អ្នក និងគេហទំព័រផ្សេងទៀតអំឡុងពេលយូរណាមួយ។ ទិន្នន័យនេះអាចរួមបញ្ចូល៖ កាលបរិច្ឆេទ/ពេលវេលានៃ

ផ្ទាំងបង្ហាញពាណិជ្ជកម្មដែលបានបង្ហាញឧបករណ៍កំណត់អត្តសញ្ញាណពិសេសដែលមាននៅក្នុង ឯកសាររបស់ពួកគេ និងអាសយដ្ឋាន IP នៃឧបករណ៍របស់អ្នក។

ទិន្នន័យនេះក៏អាចត្រូវបានប្រើប្រាស់ ដើម្បីកំណត់ពាណិជ្ជកម្មផ្ទាល់ខ្លួនផងដែរ ដូច្នោះអ្នកទំនងជាឃើញការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មអំពីទំនិញ និងសេវាកម្មដែលអ្នកចាប់អារម្មណ៍។ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការអនុវត្តនេះ និងជម្រើសរបស់អ្នកអំពីការផ្សាយ ពាណិជ្ជកម្មដែលមានលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួន ចូលមើល [អត្ថបទការបដិសេធនេះ](#)។

អ្នកមានសេរីភាពបដិសេធយុកឃី ប៉ុន្តែដោយការធ្វើដូច្នោះ អ្នកប្រហែលជាមិនអាចប្រើប្រាស់លក្ខណៈពិសេសមួយចំនួននៅលើគេហទំព័រ ឬទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ពេញលេញពីការផ្តល់ជូនទាំងអស់របស់យើងបានទេ។ ពិនិត្យមើលម៉ឺនុយ “ជំនួយ” នៃកម្មវិធីរុករករបស់អ្នក ដើម្បីស្វែងយល់ពីរបៀបផ្លាស់ប្តូរចំណូលចិត្តយុកឃីរបស់អ្នក។ ចំពោះព័ត៌មានបន្ថែម សូមមើលគោលការណ៍យុកឃីរបស់យើង។

សូហ្វ័រ និងកម្មវិធី៖ ក្រុមហ៊ុនបុត្រសម្ព័ន្ធរបស់ក្រុមហ៊ុន Qualcomm Incorporated បង្កើតសូហ្វ័រ និងកម្មវិធីជាច្រើនសម្រាប់ឧបករណ៍ចល័តដែលអាចជួយធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវសមត្ថភាព នៃឧបករណ៍ចល័ត សន្សំថាមពលថ្ម កែលម្អសុវត្ថិភាពឧបករណ៍ ឬផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍

ផ្សេងទៀត។ តាមរយៈកម្មវិធីសូហ្វ្វែរទាំងនេះ យើងអាចប្រមូលទិន្នន័យទីតាំង និងឧបករណ៍កំណត់អត្តសញ្ញាណពិសេស (ដូចជាលេខស៊េរីសំណុំឈើប ឬលេខ ID អ្នកជារអន្តរជាតិ) ទិន្នន័យអំពីកម្មវិធីទូរស័ព្ទដែលបានដំឡើង និង / ឬក៏ ពុំដំណើរការលើឧបករណ៍ទិន្នន័យកំណត់រចនាសម្ព័ន្ធដូចជាម៉ាក ម៉ូដែល ក្រុមហ៊ុនផ្តល់សេវាទូរស័ព្ទ គ្រឿងប្រព័ន្ធប្រតិបត្តិការ និងទិន្នន័យកំណែ ទិន្នន័យបង្កើតសូហ្វ្វែរ និងទិន្នន័យអំពីសមត្ថភាពនៃឧបករណ៍ដូចជាសមត្ថភាពនៃសំណុំឈើប ការប្រើប្រាស់ថាមពលថ្ម និងទិន្នន័យអំពីកម្ដៅ។ [ស្វែងយល់បន្ថែម](#)

ប្រភពរបស់ភាគីទីបី:

យើងក៏អាចទទួលបានទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនពីប្រភពភាគីទីបីដូចជាអ្នកក្នុងទីផ្សារទិន្នន័យ បណ្តាញទំនាក់ទំនងសង្គម ដៃគូផ្សេងទៀត ឬប្រភពសាធារណៈ។

គោលបំណងប្រមូលទិន្នន័យ និងការប្រើប្រាស់ទិន្នន័យ

យើងប្រមូល និងរៀបចំដំណើរការទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកដោយមានការយល់ព្រមពីអ្នក និង/ឬនៅពេលដែលចាំបាច់ ដើម្បីផ្តល់ផលិតផលដែលអ្នកប្រើប្រាស់ ដំណើរការ អាជីវកម្មរបស់យើង បំពេញកាតព្វកិច្ចតាមកិច្ចសន្យា និងផ្លូវច្បាប់របស់យើង ការពារសុវត្ថិភាពនៃប្រព័ន្ធរបស់យើង និងអតិថិជនរបស់យើង ឬបំពេញនូវអត្ថប្រយោជន៍ ស្របច្បាប់ផ្សេងទៀត។ គោលបំណងដែលយើងប្រមូល និងប្រើប្រាស់ទិន្នន័យរួមមាន៖

- ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងសំណើ ដែលអ្នកបានផ្ញើមកយើងខ្ញុំ ដូចជាសំណើសុំព័ត៌មានរបស់អ្នក ឬសំណើសុំចុះឈ្មោះប្រើសេវាកម្មរបស់អ្នក ឬទិញផលិតផល
- ដើម្បីផ្តល់ជូន គ្រប់គ្រង ថែរក្សា និងធានានូវសុវត្ថិភាពសេវាកម្មដែលអ្នកស្នើសុំ
- ដើម្បីធ្វើប្រតិបត្តិការ និងកែលម្អអាជីវកម្មរបស់យើងរួមទាំងការគ្រប់គ្រង ការពារ និងកែលម្អសេវាកម្ម និងប្រព័ន្ធរបស់យើង ដើម្បីអភិវឌ្ឍផលិតផល និងសេវាកម្មថ្មីៗ និងសម្រាប់គោលបំណងអាជីវកម្មផ្ទៃក្នុងផ្សេងទៀត
- ដើម្បីស្វែងយល់ឱ្យកាន់តែច្បាស់អំពីចំណង់ចំណូលចិត្តរបស់អ្នកប្រើសេវាកម្មរបស់យើង ចងក្រងស្ថិតិសរុបអំពីការប្រើប្រាស់សេវាកម្មរបស់យើង និងជួយកំណត់បទពិសោធន៍ ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកក្នុងការប្រើប្រាស់គេហទំព័រ និងសេវាកម្មរបស់យើង
- ដើម្បីផ្តល់ជូនអ្នកនូវព័ត៌មានអំពីបច្ចេកវិទ្យា ការចេញផ្សាយផលិតផល ឬសេវាកម្ម ព័ត៌មាន និងទំនាក់ទំនងផ្សេងទៀតរបស់យើង និង

- ការប្រើប្រាស់ផ្សេងទៀតដែលយើងបានពណ៌នានៅក្នុងគោលនយោបាយនេះ ឬនៅចំណុចទីតាំងដែលយើងប្រមូលទិន្នន័យ។

ដើម្បីសម្រេចឲ្យបាននូវគោលបំណងទាំងនេះ ហើយនិងទៅ តាមវិសាលភាពដែលបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ចូលជាធរមាន យើងអាចផ្សំបញ្ចូលប្រភេទទិន្នន័យជាច្រើនដែលយើងប្រមូលពីប្រភពផ្សេងៗគ្នា។

កន្លែងដែលយើងរក្សាទុក និងរៀបចំដំណើរការទិន្នន័យ

យើងរក្សាទុក និងរៀបចំដំណើរការទិន្នន័យនៅសហរដ្ឋអាមេរិក និងលើម៉ាស៊ីនបម្រើនៅជុំវិញពិភពលោក រួមទាំងមិនកំណត់ត្រឹមតំបន់អាស៊ី និងតំបន់សេដ្ឋកិច្ចអឺរ៉ុបឡើយ។ នៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលយើងរក្សាទុក ឬរៀបចំដំណើរការ ទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនដោយអនុលោមតាមគោលនយោបាយនេះ យើងចាត់វិធានការ ដើម្បីធានាថា ទិន្នន័យត្រូវបានរៀបចំដំណើរការស្របតាមគោលនយោបាយនេះ ហើយស្រប តាមច្បាប់ចូលជាធរមាន។

យើងបានផ្ទេរទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនពីតំបន់សេដ្ឋកិច្ចអឺរ៉ុបទៅកាន់បណ្តាប្រទេសផ្សេងៗទៀតដែលប្រ ទេសមួយចំនួនមិនត្រូវបានកំណត់ដោយគណៈកម្មាធិការអឺរ៉ុបឱ្យមានការការពារទិន្នន័យឲ្យបាន គ្រប់គ្រាន់នោះទេ។ នៅពេលដែលយើងធ្វើដូច្នោះ យើងប្រើប្រាស់យន្តការផ្លូវច្បាប់ផ្សេងៗ ដើម្បីអនុវត្តការផ្ទេរឲ្យមានប្រសិទ្ធភាព (ដូចជាការយល់ព្រម ឬកិច្ចសន្យាស្របច្បាប់របស់អ្នក)។

ការបង្ហាញទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន

យើងចូលប្រើទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកនៅក្នុងក្រុមហ៊ុន Qualcomm (រួមទាំងក្រុមហ៊ុនបុត្រសម្ព័ន្ធរបស់ក្រុមហ៊ុននេះ) និងចែករំលែកទិន្នន័យជាមួយអ្នកលក់ភាគីទីបី ឬក្រុមហ៊ុនផ្តល់សេវាកម្ម ដែលរៀបចំដំណើរការទិន្នន័យ

ជំនួសយើងសម្រាប់គោលបំណងដូចដែលមានចែងនៅក្នុងគោលនយោបាយនេះ។

យើងក៏អាចផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាល ឬសេវាកម្មផ្សេងទៀតដល់បុគ្គលិក

និងកម្មកររបស់អតិថិជនអាជីវកម្មរបស់យើងផងដែរ។ ក្នុងករណីនេះ

យើងអាចចែករំលែកទិន្នន័យទាក់ទងនឹងការប្រើប្រាស់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលរបស់យើង និងសេវា កម្ម

ផ្សេងទៀតជាមួយអតិថិជនអាជីវកម្មដែលបានកំណត់សម្រាប់ការប្រើប្រាស់អាជីវកម្មរបស់ពួក គេ។ យើងក៏អាចចែករំលែកទិន្នន័យរបស់អ្នកដូចដែលតម្រូវដោយច្បាប់ ឬជាផលប្រយោជន៍

នៃការការពារ ឬការអនុវត្តសិទ្ធិស្របច្បាប់របស់យើង ឬរបស់អ្នកដទៃដោយមិន
កំណត់ត្រឹមតែការទាក់ទងនឹងសំណូមពរពីមន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់ និងពាក់ព័ន្ធនឹងនីតិវិធីតុលាការ។
យើងអាចចែករំលែក ឬផ្ទេរទិន្នន័យរបស់អ្នកដែលទាក់ទងនឹងការលក់នាពេលអនាគត
ឬការលក់ជាក់ស្តែង ការច្របាច់បញ្ចូលគ្នា ការផ្ទេរ ឬការរៀបចំជាថ្មីផ្សេងៗទៀតនៃផ្នែកទាំងអស់
ឬផ្នែកណាមួយនៃអាជីវកម្មរបស់យើង។ ជាចុងក្រោយ យើងក៏អាចចែករំលែកទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន
របស់អ្នកដែលអ្នកបានផ្តល់ការអនុញ្ញាតឱ្យយើងផងដែរ។

ជម្រើសរបស់អ្នក

ព្រមទទួល/បដិសេធ។ ក្នុងករណីខ្លះដូចជាការធ្វើទិដ្ឋភាពតាមអ៊ីម៉ែល យើងផ្តល់ឱ្យ
អ្នកនូវសមត្ថភាពក្នុងការព្រមទទួល ឬបដិសេធការប្រមូល ការប្រើប្រាស់ ឬការចែករំលែក
ប្រភេទទិន្នន័យមួយចំនួន។ ក្នុងករណីនេះ យើងនឹងគោរពតាមជម្រើសរបស់អ្នក។

សិទ្ធិជាប្រធានទិន្នន័យ។ ច្បាប់នៃប្រទេស ឬរដ្ឋមួយចំនួនអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកស្នើសុំការចូលប្រើ
ការកែតម្រូវ ការលុបចោល ការដាក់កំហិត
ឬសិទ្ធិដទៃទៀតទាក់ទងនឹងទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។

[ចុចត្រង់នេះដើម្បីអនុវត្តច្បាប់ទាំងនោះ។](#)

កុំតាមដាន។ បច្ចុប្បន្ននេះយើងមិនឆ្លើយតបនឹងសញ្ញា “កុំតាមដាន”
("DNT") ដែលបានផ្ញើដោយកម្មវិធីរុករកគេហទំព័រទេ។
ស្តង់ដារតែមួយមិនទាន់បានអនុម័ត ដើម្បីកំណត់ថាតើសញ្ញា DNT ត្រូវតែត្រូវបានបកស្រាយ
និងតើចំណាត់ការអ្វីខ្លះដែលត្រូវធ្វើឡើងដោយគេហទំព័រ និងភាគីទីបី
ដែលទទួលបានសញ្ញាទាំងនេះ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកអាចប្រើប្រាស់មធ្យោបាយ
ផ្សេងទៀតនៃការគ្រប់គ្រងការប្រមូល និងការប្រើប្រាស់ទិន្នន័យ
រួមបញ្ចូលទាំងការត្រួតពិនិត្យយុកយ៉ាងនៅក្នុងការកំណត់កម្មវិធីរុករករបស់អ្នក
និងការគ្រប់គ្រងការផ្សាយ
ពាណិជ្ជកម្មផ្ទាល់ខ្លួនដែលបានពិពណ៌នានៅក្នុងផ្នែកយុកយ៉ាងលើបាន។

ការរក្សាទុក

យើងរក្សាទុកទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន នៅពេលគណនីរបស់អ្នកដំណើរការ
ឬនៅពេលដែលចាំបាច់ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មជូនអ្នក។
យើងនឹងលុបទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនក្នុងរយៈពេលសមស្រប
បន្ទាប់ពីទិន្នន័យលែងចាំបាច់សម្រាប់គោលបំណងអាជីវកម្ម

ដែលគេប្រមូលទិន្នន័យតទៅទៀត។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងនឹងរក្សាទុក និងប្រើប្រាស់ ទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនទៅតាម ការចាំបាច់ ដើម្បីគោរពតាមកាតព្វកិច្ចផ្លូវច្បាប់របស់យើង ដោះស្រាយជម្លោះ និងអនុវត្តកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់យើង។

សុវត្ថិភាព

ការបញ្ជូនតាមបណ្តាញអ៊ិនធឺណិតមិនធានាសុវត្ថិភាព ឬគ្មានបញ្ហា 100% នោះទេ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងចាត់វិធានការសមរម្យ ដើម្បីការពារ ទិន្នន័យរបស់អ្នកពីការបាត់បង់ ការប្រើប្រាស់ខុស និងការចូលមើលដោយគ្មានការអនុញ្ញាត ការបង្ហាញ ការកែតម្រូវ និងការបំផ្លាញដោយគ្មានការអនុញ្ញាត។ វាគឺជាការទទួលខុសត្រូវរបស់អ្នកក្នុងការការពារពាក្យសម្ងាត់ និងលេខ ID អ្នកប្រើប្រាស់របស់អ្នក និងជូនដំណឹង ដល់យើងដោយប្រើវិធីសាស្ត្រទំនាក់ទំនងដែលបានរាយខាងក្រោម ប្រសិនបើអ្នកសង្ស័យថាពាក្យសម្ងាត់ ឬលេខ ID អ្នកប្រើប្រាស់របស់អ្នកសម្រាប់សេវាកម្មណាមួយក្នុងចំណោមសេវាកម្មរបស់យើងត្រូវបានលួច។ អ្នកត្រូវទទួលខុសត្រូវទាំងស្រុងចំពោះការប្រើប្រាស់សេវាកម្មរបស់យើងដោយមិនមានការអនុញ្ញាតតាមរយៈពាក្យសម្ងាត់ និងលេខ ID អ្នកប្រើប្រាស់របស់អ្នក។

ឯកជនភាពរបស់កុមារ

សេវាកម្មរបស់យើងត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ។ យើងមិនមានចេតនាប្រមូល ឬដឹងនូវព័ត៌មានដែលអាច កំណត់អត្តសញ្ញាណផ្ទាល់ខ្លួនពីកុមារដូចដែលបានកំណត់ដោយច្បាប់ចូលជាធរមាននោះទេ ហើយយើងស្នើសុំកុមារមិនឲ្យបញ្ជូនទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនណាមួយដល់យើងឡើយ។

វិសោធនកម្ម

យើងខ្ញុំសូមរក្សាសិទ្ធិក្នុងការផ្លាស់ប្តូរ កែសម្រួល បន្ថែម ឬដកចេញផ្នែកណាមួយនៃគោលនយោបាយនេះនៅពេលណាមួយក៏បាន ប៉ុន្តែនឹងជូនដំណឹងដល់អ្នកថាការផ្លាស់ ប្តូរត្រូវបានធ្វើឡើងដោយបង្ហាញតាមគោលនយោបាយថា កាលបរិច្ឆេទដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពចុងក្រោយ។ ប្រសិនបើយើងផ្លាស់ប្តូរគោលនយោបាយក្នុងលក្ខណៈជាក់ស្តែង

យើងនឹងផ្តល់ការជូនដំណឹងតាមអនឡាញឲ្យបាន
សមស្របដល់អ្នកយ៉ាងហោចណាស់សាមសិបថ្ងៃជាមុន
និង/ឬទទួលបានការព្រមព្រៀងជាក់លាក់ពីអ្នកតាមផ្លូវច្បាប់។
នៅពេលអ្នកចូលមើលគេហទំព័ររបស់យើង ឬប្រើប្រាស់សេវាកម្មរបស់យើង
អ្នកនឹងទទួលយកកំណែបច្ចុប្បន្ននៃគោលនយោបាយនេះ។
យើងសូមណែនាំឲ្យអ្នកប្រើប្រាស់ចូលមើលឡើងវិញនូវគោលនយោបាយនេះម្តងម្កាលដើម្បីដឹងអំពី
ការផ្លាស់ប្តូរខ្លីមសារណាមួយ។

ទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ

ដើម្បីទាក់ទងមកយើងខ្ញុំ សូមផ្ញើអ៊ីម៉ែលមកយើងខ្ញុំតាមអាសយដ្ឋាន
privacy[at]qualcomm[dot]com ឬសរសេរលិខិតមកយើងតាមអាសយដ្ឋាន Qualcomm
Incorporated ជូនចំពោះ ទីប្រឹក្សាសិទ្ធិឯកជន, 5775 Morehouse Drive, San Diego, CA 92121។

កាលបរិច្ឆេទចូលជាធរមាន៖ ថ្ងៃទី 30 ខែមេសា ឆ្នាំ 2019

© 2019 ក្រុមហ៊ុនសាធារណៈ Qualcomm Technologies, Inc. និង/ឬបណ្តាក្រុមហ៊ុនបុត្រសម្ព័ន្ធរបស់ខ្លួន។